
Beste Hulshoutenaar

2022 kende, zonder overdrijven, een 
behoorlijk turbulent voorjaar. De covid-
pandemie kwam onder controle, maar 
dan verscheen de oorlog aan onze achter-
deur, de oostgrens van de Europese Unie. 
Ongecontroleerde prijsstijgingen en soms 
zelfs lege winkelschappen zijn het gevolg.

Deze situatie vraagt erom stil te staan bij 
ons consumptie- maar ook productie-
gedrag. De voorbije decennia verhuisden 
tal van bedrijven hun productie naar 
lageloonlanden, met ontslagen tot gevolg 
en een toename van wereldwijd vracht-
vervoer. De consument koos dan vaak 
voor goedkope maar soms ook minder-
waardige “Made in China”-producten. 
Nu ervaren we de nadelen van deze 
kortzichtige keuzes: de vervoerskosten 
en bijgevolg de prijzen voor de consument 
swingen de pan uit, ook ecologisch is dit 
geen verantwoorde situatie.

Een korte productieketen, economisch en 
ecologisch verantwoord, in overeenstem-
ming met de eisen van veiligheid, hygiëne 
en arbeidsvoorwaarden, aangepast aan 
onze eigen noden en wensen, kan een 
deel van de oplossing zijn. Een tweede 
deel van de oplossing is goedkope 
energie in overvloed: ik wens u allen 
een zomertijd met veel gratis zon en een 
scheutje regen, een fi jne vakantie voor 
jong en oud na de (in)spanning van de 
examentijd en een goede start in 
september met een volle fysieke en 
mentale energietank.

Veel leesplezier!

Bea De Schutter 
Voorzitter

N-VA Hulshout kiest een nieuw bestuur
Om de drie jaar kiezen alle N-VA-afdelingen in Vlaanderen een nieuw bestuur. 
Ook onze leden trokken naar de stembus. Bea De Schutter blij�  voorzitter van 
de afdeling en Filip Laurijssen blij�  secretaris. Steven Helsen gee�  als onder-
voorzitter de fakkel door aan Bart Volont.

We danken Steven voor zijn inzet gedurende de voorbije jaren en we zijn blij dat 
hij binnen het bestuur zijn ervaring en enthousiasme met ons blijft delen. We 
bedanken ook alle afscheidnemende bestuursleden voor hun inzet en voor het 
geleverde werk gedurende vele jaren. Met trots verwelkomen we nieuwe bestuurs-
leden. We wensen hun veel werkijver! De samenstelling van het nieuwe N-VA-
bestuur vindt u op onze website. We vormen een sterk team en we zijn klaar om 
uw belangen te verdedigen. We trekken samen naar de verkiezingen in 2024!

Bart Volont
Ondervoorzitter

Filip Laurijssen
Secretaris

N-VA-Paaszoektocht was weer een succes!
IEÊN TWIÊ DRA TIKKENA, PAASEITJES ZOEKEN MET DE N-VA

Heeft u meegedaan aan ons zoekspel? En heeft u alle paaseitjes gevonden? Dan is 
onze paashaas u zeker niet vergeten!

De cryptische tips 
kronkelden naar de 
volgende drie locaties: 
het straatje Tikken 
Haan in het Goor 
in Westmeerbeek, 
het bosparlement 
in de Herenbossen 
in Hulshout en de 
oude schuur van het 
vroegere Molenhof in 
de Kruisveststraat in 
Houtvenne. Daar vond 
u de woorden ‘leeuw’, 
‘pluim’ en ‘lente’.

Bea De Schutter
Voorzitter

Geniet van de zomer!

Bedankt aan alle 
deelnemers, jong 
en oud. Profi ciat 
aan de winnaars!

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Door de bomen het 
bos blijven zien?
We vroegen het schepencollege enige 
toelichting over de enorme houtkap in 
de Herenbossen. Maar de uitleg bleef 
karig, zoals zo vaak. Daarop stelden 
we onze vragen aan Omgeving 
Vlaanderen. Daar kregen we wel een 
antwoord. We kunnen ons achter de 
algemene visie scharen, maar we 
hebben enkele bedenkingen bij de 
manier van werken. 

Verantwoord bosbeheer
Omgeving Vlaanderen antwoordde: 
“We begrijpen dat de uitgevoerde dun-
ningen in het bos vragen oproepen, 
maar we verzekeren u dat die gebeuren 
volgens de principes van een duurzaam 
en ecologisch verantwoord bosbeheer. 
Daarop wordt toegezien door de bos-
wachters die de exploitatie nauwgezet 
opvolgen. De vergunning werd verleend 
door het Agentschap voor Natuur en 
Bos. Het uitvoeren van grote werken in 
de natuur, en specifiek het kappen van 
bomen, gaat vaak gepaard met heel wat 
commotie. Er werd nochtans de nodige 
tijd geïnvesteerd in een correcte 
communicatie en de gemeente werd 
ook op de hoogte gebracht.” 

Verantwoorde ingrepen
“Bosbeheer vergt soms maatregelen die 
er op het eerste zicht niet fraai uitzien, 
maar uiteindelijk wel voor een beter 
resultaat zorgen. De biodiversiteit en 
klimaatrobuustheid van het bos zal de 
komende jaren alleen maar toenemen. 
De werken kaderen binnen het reguliere 
bosbeheer. Voor het gebied wordt op dit 
ogenblik een beheerplan opgemaakt. 
Doordat er in de Herenbossen jarenlang 
geen dunningen werden uitgevoerd, 
lijken de werken nu erg grootschalig. 
Er worden naast een minimaal aantal 
inlandse soorten voornamelijk Ame-
rikaanse eiken en ook zomereiken 
gekapt. Het aanduiden van de bomen 
die in aanmerking komen om te kap-
pen, gebeurde volledig volgens de regels 
van een duurzaam en verantwoord 
bosbeheer. Om een meer gevarieerd en 
klimaatbestendig bos te krijgen, met 
bomen van verschillende leeftijden en 
verschillende soorten, moet op geregelde 
tijdstippen gewerkt en dus ook uitge-
dund worden.” 

Als compensatie van 
de enorme houtkap in 
de Herenbossen vragen 
we een bebossing van 
de site Ter Nethe.”

Kurt Albert
Gemeenteraadslid

Verantwoord naar fauna en flora 
“De dunningen en de exploitatie vinden plaats over ongeveer 1/3de van het bos. Daardoor 
hebben de verschillende diersoorten nog genoeg uitwijkmogelijkheden in het bos en in de 
omgeving. Er is geen sprake van enige bedreiging. Dergelijke werken worden bovendien al-
tijd buiten het broedseizoen uitgevoerd. De winter is dan ook het meest geschikte moment. 
Op sommige plaatsen is de bodem nat en of kwetsbaar. Bij elke exploitatie wordt gewerkt 
met zogenaamde ‘uitrijpistes’: vaste pistes waarlangs men de bomen of het hout wegsleept. 
Dat gebeurt op basis van jarenlange studie en ervaring hoe een exploitatie het beste wordt 
aangepakt. De stammen worden uitgereden met een kraan op rupsbanden die minimale 
schade veroorzaakt. Als het te nat wordt, zodat potentieel blijvende bodemschade ontstaat, 
worden de werken stilgelegd.”

Verantwoord voor onze stamboom 
Dat de Herenbossen nu klaar zijn voor de toekomst, is alvast een mooi vooruitzicht 
voor ieder van ons én zeker voor onze kinderen en kleinkinderen. We zijn ervan 
overtuigd dat bosbeheer noodzakelijk is, maar dat het in Hulshout zo ingrijpend 
moest, daar hebben we enkele bedenkingen bij. Denk maar aan het vellen van de 
magistrale eik die aan de Booischotseweg de ingang van de Herenbossen kenmerkte. 
Het lijkt ons trouwens vreemd dat het Agentschap voor Natuur en Bos instaat voor 
het toekennen van de vergunning, de uitvoering van de werken én de controle ervan. 
Wellicht kan die alleenheerschappij tot een tunnelvisie leiden. De verkoop van het hout 
zal zeker ook een invloed gehad hebben op de uiteindelijke uitdunning.

Volgens ons werd er door onze gemeente veel te weinig gecommuniceerd én werd er 
iets te gretig uitgedund. We stellen dan ook voor dat als compensatie de site Ter Nethe 
bebost wordt! Verharding vermijden en een binnengebied vergroenen, ideaal toch!? 

www.n-va.be/hulshout
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Aanpak trage wegen gaat te traag 
Onze fractie in de gemeenteraad peilde al enkele keren naar het beleid rond trage wegen in onze gemeente. De trage wegen 
zijn alle wegjes die niet bedoeld of niet geschikt zijn voor gemotoriseerd verkeer. We drongen meermaals aan om er een aantal 
opnieuw open te stellen, toegankelijk te maken of extra te onderhouden. Daaraan wordt soms gehoor gegeven. Gelukkig maar, 
want deze wegjes zijn vaak veilige verbindingen voor voetgangers en � etsers, ver weg van het drukke verkeer.

Dankzij de N-VA is er nu ook een kaart voorhanden waarop de trage wegen duidelijk in beeld gebracht worden. Die vindt u op de 
gemeentelijke website. De schepen van Openbare werken beloofde om in de toekomst dit netwerk nog te linken aan het netwerk van 
de wandelknooppunten. 

Naambordjes 
Onze fractie stelde voor om die paadjes te voorzien 
van een identificatie- of naambordje. Op die manier 
is het ondubbelzinnig duidelijk dat het pad in 
kwestie openbaar toegankelijk is voor wandelaars 
en fietsers, maar verboden is voor gemotoriseerd 
verkeer. De schepen antwoordde aarzelend dat dat 
waarschijnlijk de bevoegdheid is van een andere 
dienst, waarschijnlijk de dienst cultuur. Maar geen 
enkele andere schepen kon dat bevestigen.

Bart Ceulemans
Gemeenteraadslid

Trage wegen zijn herkenbaar aan de gele naambordjes. 
Hopelijk komen die er ook in onze gemeente!

Coalitie van 30: Hulshout ondertekent charter niet
De Coalitie van 30 wil zoveel mogelijk gemeenten motiveren om te werken aan de verkeersveiligheid en lee� aarheid in 
dorpskernen en schoolomgevingen. Het project gaat voor meer verkeersveiligheid binnen de bebouwde kom. Tientallen 
lokale overheden en organisaties ondertekenden die intentieverklaring en zijn al lid van de Coalitie van 30. Hulshout niet.

De Coalitie van 30 wil zoveel mogelijk steden en gemeenten motiveren om te werken aan een verhoogde verkeersveiligheid en 
leefbaarheid. De Coalitie van 30 heeft drie doelstellingen:

De N-VA is ervan overtuigd dat, mits de nodige uniformiteit en logica, 
dorpskernen en schoolomgevingen herkenbaarder én veiliger kunnen 
worden. We begrijpen niet dat het cd&v-gemeentebestuur daar niet meer 
op inzet!

• Kennis delen: om te leren van elkaar en zich te versterken.
• De intentieverklaring ondertekenen: partners bij elkaar brengen om het project te ondersteunen.
• Communiceren: ideeën, kennis en partnerschappen zichtbaar maken en anderen enthousiasmeren.

Het is onbegrijpelijk dat Hulshout 
geen lid wil worden van de Coalitie 
van 30. De verkeersveiligheid en 
leefbaarheid verhogen, dat wil toch 
iedereen?”

Kurt Winkelmans
Gemeenteraadslid
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Gemeenteblad voor iedereen! 
Onze fractie in de gemeenteraad stelde voor om het gemeentelijk infoblad ook 
in gesproken vorm aan te bieden. Het gemeentelijk infoblad is het o�  ciële 
communicatiemiddel van het gemeentebestuur. Het bevat belangrijke mededelingen 
en het zorgt ervoor dat elke inwoner op de hoogte is van het reilen en zeilen in onze 
gemeente. De N-VA wil het gemeenteblad toegankelijk maken voor iedereen, ook 
voor onze inwoners die de gedrukte versie niet kunnen lezen.

Een deel van de bevolking is niet in staat om een gedrukte versie te lezen. Denk maar 
aan blinden en slechtzienden, personen met dyslexie, bejaarden, mensen die langdurig 
bedlegerig zijn enzovoort. Zij lopen een verhoogd risico om uitgesloten te worden van 
het maatschappelijk leven. Om dat te vermijden kan het gemeentemagazine ook voor hen 
toegankelijk gemaakt worden.

We legden ons oor te luisteren
Volgens de firma Transkript kan de gesproken versie van het gemeenteblad aangeboden worden op een CD of online beluisterd 
worden via het leesplatform Anderslezen.be. De gesproken versie is ook beluisterbaar via Soundcloud of andere audiosoftware. 
We kunnen een gesproken uitgave voorzien in de bibliotheek en de geluidsfragmenten kunnen gebruikt worden op de 
gemeentelijke website. 

Een gesproken versie is ideaal om elke burger – zonder onderscheid – te betrekken bij het sociale leven. We vroegen alvast 
meer informatie en een prijsofferte op bij Transkript. De bevoegde schepen bevestigde de waarde van het voorstel en liet de 
administratie onderzoeken welke mogelijkheden er geschikt zijn voor onze gemeente. Vanaf nu is het gemeente-
blad dan ook voor iedereen toegankelijk. Mooi werk! Ons eigen huis-aan-huisblad is te beluisteren op onze 
website. Als u vragen heeft, dan kan u ons telefonisch bereiken.

Gust Van den Bruel
Gemeenteraadslid

Provinciegedeputeerden bezoeken De Herenhoeve
Eind mei bezochten onze N-VA-gedeputeerden Luc Lemmens, Jan De Haes en Mireille Colson de Hulshoutse bioboerderij 
De Herenhoeve. Het bedrijf is gelegen in de Bruulstraat aan de Herenbossen.  

Twee jaar geleden startte voormalig gemeenteraadslid Laura Kunnen samen met haar man Miguel en schoonvader Jan een klein-
schalige bioboerderij op. Het bedrijf werkt met korte keten verkoop in een groene omgeving met respect voor mens en natuur.  

Korte keten is een systeem waarbij de weg tussen lokaal geproduceerd voedsel en de consument zo kort mogelijk is. Korte keten 
focust op lokaal winkelen bij de boer. De Herenhoeve specialiseert zich in oude inheemse fruit- en groentesoorten, geteeld met veel 
respect voor het product en de omgeving. Enkele lokale topzaken werken met hun producten. Ze zijn ecologisch, lekker en gezond. 
Een bezoekje aan de Herenhoeve is absoluut de moeite waard! 

Dorien Van Opstal
Gemeenteraadslid

www.n-va.be/hulshout
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In ons volgend nummer!
Ons volgende huis-aan-huisblad vindt u 
midden september in de brievenbus. Daarin 
gaan opnieuw dieper in op de twee hete 
hangijzers in onze gemeente waarbij ons 
cd&v-bestuur de bal compleet misslaat: 
site Ter Nethe en de windturbines in het 
industriepark.

Rode recepten maken rode cijfers

Werk maken van werk!
De voorstellen van de N-VA

Er bestaan geen toverformules om onze pensioenen betaalbaar te houden, onze sociale zekerheid te beschermen en onze 

welvaart te vrijwaren. We kunnen niet langer wachten. We moeten nu keuzes maken. Er moeten voldoende mensen aan 

het werk. En dat werk moet lonen. 

De N-VA legt concrete en heldere voorstellen op tafel die werken interessanter maken, voor meer mensen.

Verlaag de belastingen op arbeid. De Zweedse regering mét de N-VA 

gaf iedereen met een lager dan gemiddeld loon een belastingkorting van meer dan 100 euro 

netto per maand, en de laagste lonen nog meer dan dat. Die koers willen we verder zetten. 

Beperk de werkloosheidsuitkeringen in de tijd. Ons land is uniek in de wereld: 

wie werkloos is, kan oneindig lang genieten van een uitkering. Dat is onhoudbaar.

Geen nieuwe instroom in het brugpensioen. Weg met socialistische recepten die 

handenvol geld kosten. De N-VA wil mensen die langer werken, méér pensioen geven. Zo maken 

we werk echt lonend.

Geef ondernemers meer vrijheid. 
Met eenvoudigere regels rond onder meer e-commerce, overuren en flexi-jobs.

Vlaamse arbeidsmarkt in Vlaamse handen. Willen we echt werk maken van 

een Vlaams arbeidsmarktbeleid, dan moeten de hefbomen ook in eigen handen komen. 

Peter De Roover
Kamerfractievoorzitter

Annick De Ridder
Vlaams Parlementslid

Te veel mensen die kunnen werken, doen dat vandaag niet. De Vivaldi-regering 

zorgt vooral voor hen: zij profiteren sneller dan wie ook van de indexering, zien 

hun uitkeringen stijgen en genieten van uitgebreide steunmaatregelen. Wie 

betaalt dat? De Vlaming die werkt, spaart en onderneemt. De gevolgen van zulke 

rode recepten zien we in Wallonië, waar de cijfers dieprood kleuren en men alweer 

naar Vlaanderen kijkt om de rekeningen te betalen.

“Zonder de federale overheid 
als kredietwaardige buffer was 

het Waals Gewest bankroet. 
Dat is een trieste balans na 

41 jaar Waalse gewestvorming, 
waarvan er 35 onder de 

verantwoordelijkheid van een 
PS-regeringsleider vielen.” 

De Morgen, 28/05/2022

Weer een zomer zonder speelbos
De N-VA ijvert al lang voor leuke en degelijke speelbossen voor onze 
jeugd. Het gemeentebestuur wil een nieuw speelbos inplanten aan de 
Booischotseweg ter hoogte van het Toreken. De N-VA is geen voor-
stander van die locatie. 

Wij vinden de voorgestelde locatie veel te gevaarlijk! Het speelbos moet 
volgens de N-VA dieper in de Herenbossen liggen: tussen de Bertels-
broekstraat en de Strepestraat. Dat is dichter bij de jeugdlokalen en de 
scholen. Het gemeentebestuur deelt eindelijk onze visie en bespreekt met 
het Agentschap Natuur en Bos enkele mogelijke locaties. In Houtvenne 
zal het speelbos pas volgend jaar speelklaar zijn. We vroegen naar een 
tijdelijk alternatief, maar het schepencollege antwoordde dat dat niet 
mogelijk is. 

Wist u dat …
… de N-VA in de provincie Antwerpen drie gedeputeerden heeft? Zij zijn onder andere bevoegd voor ruimtelijke ordening, 
omgevingsvergunningen, waterbeleid, milieu en natuur. De gedeputeerden uit onze regio zijn Jan De Haes (Heist-op-den-Berg) 
en Mireille Colson (Herselt).

… leerlingen die de overstap naar het middelbaar onderwijs maken een gratis probeerabonnement voor de maand september 
kunnen krijgen van De Lijn? Zo krijgt de schoolgaande jeugd de kans om op een duurzame manier kennis te maken met het open-
baar vervoer. Registreer u vóór 17 augustus 2022 met het rijksregisternummer van uw kind op delijn.be/probeeractie. U ontvangt 
het probeerabonnement per post in augustus. Op dat platform kan u bovendien terecht met al uw vragen over deze actie.

… onze dorpsgenoot Julius Schellens een nieuw boek schreef? ‘Oproer in de Kempen 1798 – 1830’ is een historische roman 
over onder andere de Boerenkrijg in onze dorpen. Zijn partner, kunstenares Anne Van Moere, verzorgde de omslag. Zeker een 
aanrader voor de zomer! In het najaar verschijnt er al een vervolg. 

… onze bibliotheek haar afgevoerde jeugdboeken geschonken heeft aan ziekenhuisschool De Radar uit Tienen? 
Een mooie geste van onze bib! 

… Regionaal Landschap (RL) Kleine en Grote Nete het grootste RL van Vlaanderen is? Aan de zuidkant van 
het werkingsgebied treden Westerlo, Herselt en Laakdal toe. Hulshout niet! Heist is deel van RL Rivierenland. 
Als je nu kijkt op de Vlaamse kaart van de Regionale Landschappen is Hulshout een eilandje geworden.

Sofi e Van Lommel
Gemeenteraadslid 

www.n-va.be/hulshout
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